
PROTOKÓŁ  Nr I/2013 

Zebrania Ogólnego Mieszkańców Osiedla Golczewo  

odbytego w dniu 15 lipca 2013 r. 

 

Posiedzenie Zebrania Ogólnego Mieszkańców Osiedla Golczewo otworzył i przewodniczył 

Waldemar Pakuła Przewodniczący Zarządu Osiedla. 

Przywitał wszystkich mieszkańców Osiedla i zaproszonych gości. 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie 17
30

 a zakończyło o godz.19
00

. 

Stwierdził, że w pierwszym terminie brak jest kworum i zarządził przerwę do godz. 18
00

. 

 

Przewodniczący obrad zarządził przerwę o godz. 17
30

,  

o godz. 18
00 

wznowiono obrady 

 

Po przerwie stwierdził kworum. 

W posiedzeniu Zebrania uczestniczyli: Andrzej Danieluk burmistrz, Józef Malec zastępca 

burmistrza, Ireneusz Wilk sekretarz gminy, Waldemar Pakuła przewodniczący Zarządu 

Osiedla Golczewo oraz mieszkańcy Osiedla. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Zebrania przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek posiedzenia Zebrania: 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

1) otwarcie Zebrania i stwierdzenie kworum, 

2) przedstawienie porządku obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

rondu w Golczewie. 

3. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej w Golczewie. 

4. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie odłączenia 

miejscowości Sosnowice z Osiedla Golczewo. 

5. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie utworzenia 

sołectwa Sosnowice. 

6. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie zniesienia 

niektórych nazw miejscowości położonych na obszarze osiedla Golczewo. 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 1 Sprawy regulaminowe 

 

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził kworum  

i poinformował, że Zebranie jest władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przedstawił porządek obrad. 



 

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 

nadania nazwy rondu w Golczewie. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że podjęcie uchwały nie jest obligatoryjne. Jest jednym 

z elementów wypełnienia przez Gminę Golczewo zobowiązań wynikających z uczestnictwa w 

projekcie „Skuteczny samorząd – usprawnienie działania 10 gmin z terenu województwa 

zachodniopomorskiego” realizowanego w ramach Poddziałania 5.2.1 Programu Operacyjnego 

Kapitał Ludzki, który jest współfinansowany ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Europejskiego Funduszu Społecznego. Do końca lipca br. powinny być zakończone konsultacje w 

2 sprawach ważnych dla Gminy. Nie mogą to być konsultacje obowiązkowe, wynikające z 

regulacji ustawowych. To jest pierwsza konsultacja. Pomysł jest starszy i został przypomniany 

przez pana Zięciaka. Podczas posiedzeń ówczesnej Rady pan Zięciak zaproponował, aby 

nadać nazwę rondu. Rondo mamy jedno w Golczewie. Pierwsze w województwie tego typu 

rondo, w tego typu  aglomeracjach. Pan Janusz Domański ma sporo zasług dla Gminy a 

szczególnie dla miasta. Wszystkie miejsca w Golczewie związane są z jego działalnością. 

Janusz Domański był inicjatorem przebudowy ww. skrzyżowania i pomysłodawcą jego obecnego 

wyglądu. Jego wizja nadania mu kształtu ronda sprawdza się obecnie i jest jednym z elementów 

pozytywnego wizerunku Golczewa, docenianym także przez gości i osoby korzystające z 

tranzytu. Co do nadania imienia Janusza Domańskiego rondu każdy może mieć swoje zdanie. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Pani Krystyna Grzeszczyk powiedziała, że są to konsultacje i powinno być kilka propozycji. 

Pan Domański jako pierwszy został słusznie uhonorowany tytułem zasłużony dla Gminy 

Golczewo. Obejmuje to całość, co zrobił dla Golczewa. Jeśli chodzi o nazywanie ulic czy 

poszczególnych obiektów, to nie można iść w jakiś kult jednostki. Zaproponowała, aby pod 

konsultacje poddać kilka propozycji. Wspomniała, że pan Domański był wspaniałą postacią, 

jeśli chodzi o zasługi, ale jednocześnie dość kontrowersyjną. Zaproponowała patrona, którego 

wybrali pierwsi mieszkańcy Golczewa, pierwsi osadnicy na Ziemi Golczewskiej, przybyli z 

kresów. Osadnicy ci obrali sobie za patrona Andrzeja Bobolę. Od tego roku jest relikwia 

Andrzeja Boboli w kościele i czy nie zasadnym byłoby wzięcie tej osoby pod uwagę? Jeśli 

chodzi o nadanie imienia Janusza Domańskiego rondu, to jest przeciw, mimo całego szacunku 

dla tej osoby, co dla Golczewa zrobiła.  

 

Pan Tomasz Bartniczuk zapytał, czy jest jakiś wymóg, żeby to rondo nazywać? Jeśli nie ma, 

to może niech zostanie tak jak jest albo zaproponować kilka nazw dla tego ronda. Czy 

nazwanie tego ronda będzie coś kosztowało gminę? 

 

Burmistrz odpowiedział, że tylko wykonanie tablic. 

 

Pan Piotr Tomkalski powiedział, że popiera zdanie Pani Grzeszczyk. Stwierdził, że jest za 

mało osób na sali, aby takie decyzje podejmować. Odłożyć to na później, żeby nie 

podejmować decyzji za setki osób. Powiedział, że jest przeciw, ponieważ jest jeszcze za 

wcześnie. 

 



Pan Lech Ferdynus powiedział, że jeśli chodzi o nazwanie ronda imieniem Janusza 

Domańskiego, uważa, że jest to postać mocno kontrowersyjna. W związku z tym nie 

przychyli się do tej propozycji. Miał też pytanie: Czy w ogóle trzeba nazwać to rondo? 

Powiedział, żeby to rondo nazywało się po prostu „rondo”. Zaproponował również, żeby 

rondo nazwać „Kwiatowym Rondem”. Przedstawił pomysł, aby na wiosnę radni, a może 

część społeczności golczewskiej, kupili kwiaty. On jako radny i inni też mogliby się do tego 

przychylić, poprzez zakup i posadzenie kwiatów na tym rondzie. To rondo mogłoby być 

wyróżnikiem, gdyby je ładnie zaprojektować. Można by zrobić piękny kwietnik, widoczny 

dla wszystkich uczestników ruchu. Może stałoby się to tradycją, że radni, ale przy pomocy 

mieszkańców, o to rondo będą dbali. Ogólnie jest przeciwnikiem i chciałby zmienić Polską 

niepotrzebną tradycję i martyrologię nazywania koniecznie wszystkich ulic jakimś tam 

bohaterem, który jak się później okazuje tym bohaterem nie był. Zaproponował jeszcze raz 

nazwę „Rondo Kwiatowe”, zrobić wspólne zebranie, wspólną pracę. Zrobić coś ładnego. 

Każdy, kto przyjedzie zobaczy, że jest piękne rondo. Czy ono musi nazywać się imieniem 

bohatera? Uważa, że nie, i takie jest jego zdanie. 

 

Pani Krystyna Grzeszczyk uważa, że od tematu nazwania ronda nie powinno się uciekać. Ten 

temat i tak wróci. Po spotkaniu będą różne propozycje. Padły już nazwy „ Janusza 

Domańskiego”, „Andrzeja Boboli” i neutralna nazwa „Rondo Kwiatowe”. Jak powstanie 

drugie rondo to trzeba będzie i tak do tego tematu wrócić. I na nowo konsultacje społeczne. 

Uważa, że jak się zaczęło to trzeba skończyć ten temat. Należy objąć jak największą grupę 

ludzi tą dyskusją. 

 

Pani Teresa Waszczenko zapytała: W jaki sposób i kiedy zgromadzić tę grupę ludzi. Dzisiaj 

jaka jest grupa osób? To się będzie notorycznie powtarzało. Myśli, że następne konsultacje 

też tak będą wyglądały. Nigdy nie dojdzie się do żadnego konsensusu. Zaproponowała, aby 

podjęła decyzję, ta mała grupa osób. Cała reszta też miała możliwość i się nie zjawiła. Czy 

odłożyć to? Myśli, że będzie się to ciągnęło w nieskończoność.  

 

Pani Krystyna Grzeszczyk zaproponowała, żeby podać do publicznej wiadomości to co 

zostało ustalone na tym zebraniu i np. we wrześniu zadecydować.  

 

Pan Tomasz Bartniczuk zaproponował, aby ogłosić konkurs w Internecie. Może będzie 

jeszcze więcej propozycji.  

 

Pani Teresa Waszczenko powiedziała, że należałoby ustalić jakiś termin. 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że jako Osiedle należy podjąć uchwałę niezależnie czy będzie 

pozytywna czy negatywna. Gmina jest zobligowana, żeby do końca lipca przeprowadzić dwie 

konsultacje społeczne. Niepodjęcie jakiejkolwiek uchwały będzie skutkować niepodjęciem 

konsultacji. Jest kwestia kierunku, w którym Zebranie pójdzie. Są 3-4 propozycje i można 

przegłosować każdą z osobna, czy zaopiniować (pozytywnie lub negatywnie) propozycję 

Pana Burmistrza. Głosowanie zakończone opinią negatywną jest też formą konsultacji. Nic 

nie stoi na przeszkodzie, żeby za jakiś czas do tematu wrócić. Jest za tym, by przegłosować 



propozycje Pana Burmistrza. Jeżeli jest inna opcja to należy każdą propozycję przegłosować z 

osobna. Uchwała musi być. W ślad za podjętą uchwałą Pan Burmistrz występuje do Rady 

Miejskiej w Golczewie, chyba że wstrzyma dalszą procedurę lub za jakiś czas przedłoży 

projekt uchwały Radzie. 

 

Pan Lech Ferdynus powiedział, że obawia się jednej rzeczy. Jak będą konsultacje w internecie 

to będą anonimy. Do tej pory jest wylewanie żółci i nikt się nie podpisuje. Wszędzie jest 

anonim. Takie konsultacje niewiele dadzą. Są wypisywane nieprzyjemne sprawy na forum. 

Jeżeli będą kolejne konsultacje i będzie taka frekwencja ludzi jak dziś, to w pewnym 

momencie trzeba będzie podjąć decyzję. Do końca nie jest pewny czy to rondo powinno mieć 

nazwę. Dał taką uniwersalną propozycję. Konsultacje w Internecie mogą okazać się wielkim 

niewypałem.  

 

Pani Teresa Waszczenko zaproponowała, żeby zrobić skrzynkę konkursową w Urzędzie. 

Może z tego wyniknie jakiś konsensus. I pod tymi propozycjami należałoby się podpisać. 

 

Pani Krystyna Grzeszczyk przypomniała, że to głosowanie nie jest obligatoryjne dla Rady. 

 

Przewodniczący obrad wskazał na różne propozycje zgłoszone w toku dyskusji oraz obawy 

związane ze zbyt małą liczbą mieszkańców na Zebraniu Ogólnym. Wobec takiego stanu 

należy skupić się nad projektem zgłoszonym przez Pana Burmistrza. Sprzeciwu nie było. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały stanowiący propozycję Pana Burmistrza pod 

głosowanie. Jeżeli uzyska aprobatę, wynik opinii będzie pozytywny, jeśli nie – negatywny. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały w wersji zaproponowanej 

przez Burmistrza. Za projektem głosowały 2 osoby, 12 głosów było „przeciw” a 3 osoby 

„wstrzymały się”. 

 

Zebranie Ogólne Mieszkańców Osiedla Golczewo negatywnie zaopiniowało projekt uchwały 

w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Golczewie. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała nr I/1/2013 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

Pani Teresa Waszczenko zapytała jak jest teraz dalsza procedura? Czy będzie można wrócić 

do tego za jakiś czas? 

 



Pan Józef Malec powiedział, że będzie można wrócić do tego. 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że Rada podjęła uchwałę w sprawie konsultacji społecznych. 

Zapis § 8 stanowi kto może być inicjatorem. W zależności od tego kto jest wnioskodawcą, 

stosuje się odpowiednią procedurę. Jeżeli wnioskodawcą nie jest burmistrz, należy złożyć 

wniosek. Jeżeli wniosek spełni wymagania formalne to będą zarządzone konsultacje 

społeczne. Może się to odbyć w każdym dowolnym czasie. Konsultacje są nową formą. 

Wcześniej nie było takiej uchwały. Uchwała stanowi też, jakie konsultacje muszą się odbyć 

obowiązkowo. Jeżeli się nie odbędą, Rada nie będzie mogła podjąć uchwały. Wynik 

konsultacji może być pozytywny albo negatywny. Nie jest wiążący dla Rady. 

 

Ad.3 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy drodze wewnętrznej w Golczewie. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że uchwała ma charakter porządkowy. Podjęcie jej 

umożliwi nadanie numerów porządkowych budynkom istniejącym, w trakcie budowy, a także 

innym, jeśli zostaną wybudowane. Po obu stronach drogi istnieją dogodne warunki do 

budowy budynków. Decyzje w tej sprawie podejmą właściciele przyległych nieruchomości. 

Proponuje nazwę „ulica Turystyczna”. Koszt to wykonanie dwóch tabliczek.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że pierwotnie w projekcie uchwały stanowiącym załącznik do 

zarządzenia wskazane były dwie działki nr 626/26 i 626/19 stanowiące własność Gminy 

Golczewo. Zachodzi konieczność włączenia jeszcze działki nr 626/27, gdyż w części jest 

asfaltową drogą. Działki stanowią w całości własność Gminy Golczewo. Umożliwiają dojazd 

do kempingu. 
 

Pani Teresa Waszczenko zaproponowała nazwę „Przy Jeziorze”. 

 

Pani Krystyna Grzeszczyk zaproponowała nazwę „Kempingowa”. 

 

Przewodniczący obrad zaproponował nazwę „Na Skarpie” lub „Przy Skarpie”. 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że ten kemping zajmuje wysokie miejsca co roku w rankingu 

krajowym. Nazwa ulicy nie powinna być trudna do wymowy dla cudzoziemców. Lokalizacja 

kempingu ułatwi jego lokalizację dla turystów z zewnątrz. Będzie uwzględniona w GPS. 

 

Przewodniczący obrad wskazał na różne propozycje zgłoszone w toku dyskusji. Wobec 

takiego stanu należy skupić się nad projektem zgłoszonym przez Pana Burmistrza. Sprzeciwu 

nie było. 

 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały stanowiący propozycję Pana Burmistrza pod 

głosowanie. 

 



Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Zebranie Ogólne Mieszkańców Osiedla Golczewo przyjęło 

uchwałę 

Nr I/2/2013 

w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

w Golczewie, 15 głosami „za” 1 głosie „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr I/2/2013 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Ad.4 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 

odłączenia miejscowości Sosnowice z Osiedla Golczewo. 

 

Pani Teresa Waszczenko w imieniu grupy mieszkańców miejscowości Sosnowice grupa 

radnych chce rozpocząć procedury wyodrębnienia sołectwa Sosnowice. Procedura jest długa i 

wcale nie tak łatwa a wynika to z przepisów które to regulują. Żeby to ruszyło jeszcze w tym 

roku to trzeba z dnia na dzień pracować. Już jutro należy złożyć wniosek żeby odbyła się 

sesja nadzwyczajna w której porządku obrad znajdzie się uchwała w sprawie utworzenia 

sołectwa. Mieszkańcy Sosnowic są dojrzałą społecznością. Chcą być współgospodarzami 

swojej miejscowości. Tworzą już wspólnotę mieszkaniową mają już doświadczenie. Zależy 

mieszkańcom na tym a Burmistrz i radni im w tym pomogą. Postarają się żeby zdążyć z 

procedurą do 30 września żeby można było wyodrębnić środki na fundusz sołecki w budżecie 

gminy. Musi nastąpić wybór sołtysa i Rady Sołeckiej. Jeśli nie będą zaniechane jakieś 

terminy to pójdzie to sprawnie i szybko.  

 

Pan Garbaciak mieszkaniec Sosnowic powiedział, że proszą o zezwolenie. Chcą czuć się 

gospodarzami swojej miejscowości. Dodał, że jak będzie dobra współpraca to będą wyniki. 

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję. 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały stanowiący propozycję Pana Burmistrza pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Zebranie Ogólne Mieszkańców Osiedla Golczewo przyjęło 

uchwałę 

Nr I/3/2013 

w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie odłączenia miejscowości 

Sosnowice z Osiedla Golczewo, 17 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 



Uchwała nr I/3/2013 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

Ad.5 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 

utworzenia sołectwa Sosnowice. 

 

Przewodniczący obrad powiedział, że w wyniku pozytywnego zaopiniowania uchwały w 

sprawie odłączenia miejscowości Sosnowice z Osiedla Golczewo proponuje przegłosowanie 

projektu uchwały w sprawie utworzenia sołectwa Sosnowice.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Zebranie Ogólne Mieszkańców Osiedla Golczewo przyjęło 

uchwałę 

Nr I/4/2013 

w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie utworzenia sołectwa Sosnowice, 17 

głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr I/4/2013 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że Pani Teresa trochę za mało powiedziała. 

Stwierdził, że podejmujemy się karkołomnego zadania, żeby w tym roku zdążyć. Idziemy w 

kierunku utworzenia tego sołectwa. Żeby nikt później nie zarzucił, że czegoś brakowało albo 

np. konsultacji, czy przecinka nie w tym miejscu. Trzeba porządnie przygotować stertę 

dokumentów a później procedować. Należy dopełnić wszystkich formalności, by nie było 

żadnych niedomówień a ze strony mieszkańców żadnych pretensji. To jest karkołomne 

zadanie. Może w tym roku nie wyjdzie… Z natury jest optymistą, ale wszyscy powinni mieć 

tego świadomość. Jak się uda to fajnie jeśli nie to trudno. Sekretarz przygotował cały 

kalendarz co trzeba zrobić. To trzeba wszystko zrobić.  

 

Pani Teresa Waszczenko powiedziała, że wszyscy będą się starać dotrzymać terminów. 

 

Pani Garbaciak powiedziała, że mieszkańcy Sosnowic są cierpliwi. Tyle czekają to jeszcze 

poczekają. 

 

Pan Lech Ferdynus powiedział, że też jest zaangażowany w to przedsięwzięcie. Jest 

przygotowany ramowy program. Powiedział, że jutro radni złożą do Przewodniczącej Rady 

projekty uchwał z wnioskiem zwołanie sesji nadzwyczajnej. Powiedział również że 

mieszkańcy też będą mieli w tym swoją rolę. Równolegle trzeba stworzyć statut sołectwa. Jest 

to trudna sprawa do zrealizowania, ale jest taka możliwość. Jak się uda to wszyscy będą 

szczęśliwi. 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że utworzenie sołectwa i nadanie statutu wymaga podjęcia 

uchwały przez Radę Miejską w Golczewie. Podjęta uchwała zostanie przesłana do Wojewody 

Zachodniopomorskiego w ciągu 7 dni od daty jej podjęcia. Wojewoda ma 30 dni na jej 

sprawdzenia. Termin ten może uda się skrócić do 14 dni, ale trudno powiedzieć. Później 



Wojewoda przekazuje uchwałę do komórki odpowiedzialnej za jej publikację. Kolejne 3-4 

dni to sama publikacja w wojewódzkim dzienniku urzędowym. Uchwała wchodzi w życie po 

upływie 14 dni od dnia publikacji. Termin 30 września to jest ostatni dzień kiedy może 

wpłynąć wniosek do Burmistrza w sprawie rozdysponowania środków z funduszu sołeckiego. 

Nie będzie czasu na zwołanie kolejnego zebrania. Na jednym zebraniu trzeba będzie wybrać 

Sołtysa, Radę Sołecką i napisać oraz przegłosować wniosek. Powołanie Rady Sołeckiej nie 

jest obowiązkowe. To tylko ciało doradcze dla sołtysa. We wniosku musi się znaleźć się 

nazwa zadania, kwota, uzasadnienie wniosku. Ostateczny termin złożenia wniosku to 30 

września. To są najważniejsze sprawy, które dotyczą wniosku. Rada Miejska w Golczewie 

sprawdza czy zadania we wniosku zgadzają się ze strategią rozwoju Gminy. Może być tak, że 

Wojewoda Zachodniopomorski (ze względu na okres wakacyjny) opóźni publikację uchwały 

w terminie dla nas korzystnym. Należy brać pod uwagę jeszcze ten wariant, że Zebranie nie 

może się mylić. Wniosek niekompletny będzie odesłany do uzupełnienia. Procedura 

uzupełnienia i złożenie ponowne wniosku muszą także zakończyć się do 30 września. 

 

Pani Teresa Waszczenko wyraziła nadzieję, że ta ścieżka nie będzie kamieniami wyłożona i 

wspólnie dadzą radę. 

 

Ad.6 Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 

zniesienia niektórych nazw miejscowości położonych na obszarze osiedla Golczewo. 

 

Burmistrz Andrzej Danieluk powiedział, że podjęcie uchwały jest konieczne z uwagi na 

uporządkowanie nazewnictwa miejscowości na terenie gminy Golczewo. W skład miasta 

Golczewo, zgodnie z obowiązującym „Wykazem urzędowych nazw miejscowości i ich 

części”, wchodzą miejscowości Golczewko, Golczewo-Młyn i Rybaki, a przysiółkiem dla 

osady Sosnowice jest Golczewo-Gaj. Nazwy te nie były i nie są stosowane w ewidencji 

ludności pod względem meldunkowym. W tych miejscowościach nie posiadają swojej 

siedziby żadne podmioty gospodarcze czy organizacje społeczne i polityczne. Nazwa 

urzędowa „Golczewko” odnosi się do części terenu miasta Golczewo, stanowiącej obecnie 

część ulicy 9 Maja. Golczewo-Młyn to obszar położony w obrębie kilku zabudowań w 

sąsiedztwie przepustu na ul. Stary Tartak. Rybaki to teren dzisiejszych kliku zabudowań 

oddalonych nieco od drogi wojewódzkiej nr 106 (pomiędzy miejscowościami Golczewo i 

Samlino). Jest on zamieszkały, a budynki posiadają numery porządkowe ustalone w ciągu 

ulicy Kamieńskiej. Wszystkie nazwy miejscowości, nawet potocznie nie są stosowane przez 

miejscową ludność. Finansowania z budżetu Gminy Golczewo wymaga przede wszystkim 

zakup map topograficznych.  

 

Przewodniczący obrad otworzył dyskusję 

 

Pan Ireneusz Wilk powiedział, że te miejscowości obowiązują również w statucie Gminy. Jest 

tez miejscowość Żabie obejmuje jedno zabudowanie na peryferiach Upadłych i tej nazwy nikt 

nie używa. Wyszła również sprawa leśniczówki Golczewo. Ten temat zdaniem Burmistrza 

wymaga również konsultacji. W sytuacji, kiedy w leśniczówce był pożar, zgłoszono nazwę 

miejscowości „Sosnowice” i dlatego służby ratunkowe jechały w kierunku Upadłych. Czy nie 

należy nadać nazwy dla tej leśniczówki? Można nadać nową nazwę wówczas będą dwie 

miejscowości na terenie Sołectwa Sosnowice. Dzisiaj obręb Sosnowice sięga od drogi 

Golczewo – Upadły aż pod Drzewicę. Ustawa o urzędowych nazwach miejscowości  

i obiektów fizjograficznych stanowi, że wniosek Rady Miejskiej w sprawie zniesienia nazw 

urzędowych miejscowości musi być poprzedzony konsultacjami z mieszkańcami tych 

miejscowości. Chociaż na dzisiejszym posiedzeniu obecni są  



mieszkańcy Sosnowic, po przeprowadzeniu rozmów z nadzorem, należy przeprowadzić jedną 

z form konsultacji z mieszkańcami. Żeby znieść nazwę Golczewo Gaj należy przeprowadzić 

konsultacje w ramach miejscowości Sosnowice i może należałoby nadać nazwę leśniczówki 

poprzednio Golczewo-Leśniczówka Jest problem z dojazdem pogotowia ratunkowego, straży 

czy policji w to miejsce. Zarząd dróg nie chce zrobić tablic bo droga nie jest utwardzona. Jak 

będzie inna nazwa trochę odmienna jak Sosnowice to będzie to czytelniejsze dla służb 

porządkowych. 

 

. 

Przewodniczący obrad zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały stanowiący propozycję Pana Burmistrza pod 

głosowanie. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

W wyniku jawnego głosowania Zebranie Ogólne Mieszkańców Osiedla Golczewo przyjęło 

uchwałę 

Nr I/5/2013 

w sprawie wydania opinii do projektu uchwały w sprawie zniesienia niektórych nazw 

miejscowości położonych na obszarze osiedla Golczewo, 17 głosami „za”. 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr I/5/2013 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 

Ad.7 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Nie wniesiono wniosków i zapytań. 

 

Ad.8 Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, przewodniczący obrad dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zebrania Ogólnego Mieszkańców Osiedla Golczewo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządzono dnia 29 lipca 2013 r. 

Protokołowała:         Przewodniczył: 

 

    Podinspektor          Przewodniczący Zarządu 

Magdalena Zając               Waldemar Pakuła 

 


